

Date: 2 June 2025 Ref: CEO/ADX/02062025/0650

Disclosure and Compliance Section Market Operations and Surveillance

Abu Dhabi Securities Exchange

Subject: <u>Postponement of Board of</u> <u>Directors Meeting No. (2) of 2025</u>

Abu Dhabi Ship Building PJSC (the "**Company**") extends its sincere greetings and best wishes.

Further to the disclosure made on 29 May 2025 regarding Board of Directors Meeting No. (2) for the year 2025, please be informed that the meeting, which was originally scheduled to be held on Tuesday, 3 June 2025, has been postponed to Wednesday, 4 June 2025 at 10:00 AM at the Company's headquarters.

التاريخ 2 يونيو 2025 المرجع: CEO/ADX/02062025/0650 السادة قسم الإفصاح والإمتثال إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبي للأوراق المالية

الموضوع: <u>تأجيل اجتماع مجلس إدارة الشركة رقم (2)</u> لعام <u>2025</u>

> تهديكم شركة أبوظبي لبناء السفن ش.م.ع ("الشركة") أطيب تحياتها وتمنياتها بدوام التوفيق.

إلحاقًا لما تم الإفصاح عنه بتاريخ 29 مايو 2025 بشأن اجتماع مجلس الإدارة رقم 2 لعام 2025، يرجى التكرم بالعلم بأنه تم تأجيل اجتماع مجلس الإدارة رقم (2) لعام 2025، والذي كان من المقرر عقده يوم الثلاثاء الموافق 3 يونيو 2025، إلى يوم الأربعاء الموافق 4 يونيو 2025 في تمام الساعة 10:00 صباحًا في مقر الشركة.

Kind Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.

David Massey Chief Executive Officer



دافيد ماسي الرئيس التنفيذي

PUBLIC